
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 14. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1015
Vil ministeren redegøre for de sager, som Den Uafhængige Politiklagemyn-
dighed - ifølge direktør Kirsten Dyrman (Politiken, 14. august 2012) - har måt-
tet henlægge, fordi det ikke har være muligt at identificere de involverede poli-
titjenestemænd? Vil ministeren i den forbindelse give en redegørelse for, hvil-
ke identifikationsproblemer man er stødt på i hver enkelt sag, og hvilke meto-
der politiet og Politiklagemyndigheden har brugt i forsøget på at identificere
politifolkene, samt for, om en bedre logning og registrering af politiets arbejde
ville kunne have løst identifikationsproblemerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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